

On the eve of his fiftieth birthday, Jimmy decides to transform his life and begins taking steps toward becoming a producer of commercials. Pretending to be a big shot American producer, he offers his services to a Northern Quebec Rodeo. When he's turned down for a job, he exacts revenge by planning an elaborate scheme to extort the rodeo of its beer supply. Shot like a documentary, Simon Sauvé's camera records the making of a crime.

À la veille de son cinquantième anniversaire de naissance, Jimmy décide de transformer sa vie et entreprend de devenir producteur de pubs. Se faisant passer pour un grand producteur américain, il offre ses services à un rodéo dans un petit village québécois. Se voyant refusé, il trame de se venger et élabore un plan pour extorquer au rodéo sa provision de bière. Tourné comme un documentaire, ce film de Simon Sauvé fait la chronique de la perpétration d'un crime.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER: Atopia, 3981 boulevard Saint-Laurent, Suite 200, Montreal QC H2W 1Y5 Canada. T (514) 985-0873 F (514) 985-5876 info@atopia.com